



Pandemic Leave Disaster Payment

Pandemic Leave Disaster Payment (دفعة إجازة كارثة الوباء) هي عبارة عن مبلغ دفعة واحدة للمساعدة إذا لم تتمكن من كسب الدخل للأسباب التالية:

- طُلب منك العزل الذاتي أو الحجر الصحي بسبب COVID-19
 - تقدم الرعاية لشخص مصاب بفيروس COVID-19
- إذا كنت مؤهلاً، فستحصل على مبلغ 1500 دولار عن كل فترة 14 يوماً تقوم فيها بالعزل الذاتي أو الحجر الصحي أو تقدم الرعاية لشخص مصاب بـ COVID-19. إنها دفعة خاضعة للضريبة. وهي متاحة للأشخاص الذين يعيشون في:

- Victoria
- New South Wales
- Queensland
- South Australia
- Tasmania
- Western Australia
- Australian Capital Territory

لن تحصل على هذه الدفعة إذا كنت قد حصلت بالفعل على إحدى ما يلي لنفس الفترة مثل مطالبتك ل:

- أي دخل أو أجر أو راتب من عمل بأجر، ويشمل ذلك استحقاقات الإجازة
- أي دفعات لدعم الدخل، أو ABSTUDY Living Allowance أو Paid Parental Leave أو Dad and Partner Pay
- دفعة الوباء اعتماداً على الولاية
- JobKeeper Payment

للمزيد من المعلومات

- لتقديم مطالبة، اتصل على الرقم **180 22 66** من الاثنين إلى الجمعة، من الساعة 8 صباحاً حتى 5 مساءً. يمكنك طلب مترجم فوري مجاناً إذا كنت بحاجة لذلك.
- اتصل بالرقم **131 202** للتحدث إلى شخص ما بلغتك حول مدفوعات Centrelink وخدمات أخرى.
- للمزيد من المعلومات باللغة الإنجليزية، اذهب إلى servicesaustralia.gov.au/disaster
- اذهب إلى servicesaustralia.gov.au/yourlanguage حيث يمكنك أن تقرأ أو تستمع أو تشاهد فيديو يحتوي على معلومات بلغتك.

ملاحظة: يتم تحصيل رسوم المكالمات من هاتفك المنزلي إلى رقم '13' من أي مكان في أستراليا بسعر ثابت. قد يختلف هذا السعر عن سعر المكالمات المحلية وقد يختلف أيضاً بين مزودي خدمة الهاتف. المكالمات إلى رقم '1800' من هاتفك المنزلي مجانية. قد يتم توقيت المكالمات من الهواتف العامة والهواتف المحمولة وتحصيلها بسعر أعلى.

إخلاء المسؤولية

المعلومات الواردة في هذا المنشور مخصصة فقط كدليل للمدفوعات والخدمات. وتقع على عاتقك المسؤولية لتقرير ما إذا كنت ترغب في التقدم بطلب للحصول على دفعة وتقديم طلب بالنسبة لما يتعلق بظروفك الخاصة.



Pandemic Leave Disaster Payment

Pandemic Leave Disaster Payment is a lump sum payment to help if you cannot earn an income because:

- you are told to self-isolate or quarantine due to COVID-19
- you are caring for someone who has COVID-19.

If eligible, you will get \$1500 for each 14 day period you self-isolate, quarantine or care for someone who has COVID-19.

It is a taxable payment.

It is available for people who live in:

- Victoria
- New South Wales
- Queensland
- South Australia
- Tasmania
- Western Australia
- Australian Capital Territory.

You will not get this payment if you already get one of the following for the same period as your claim:

- any income, earnings or salary from paid work, including leave entitlements
- any income support payments, ABSTUDY Living Allowance, Paid Parental Leave or Dad and Partner Pay
- a state based pandemic payment
- JobKeeper Payment.

For more information

- To make a claim, call **180 22 66** Monday to Friday, 8 am to 5 pm. You can ask for an interpreter for free if you need one.
- Call **131 202**. to speak to someone in your language about other Centrelink payment and services.
- For more information in English, go to **servicessaustralia.gov.au/disaster**
- go to **servicessaustralia.gov.au/yourlanguage** where you can read, listen to or watch videos with information in your language

Note: calls from your home phone to '13' numbers from anywhere in Australia are charged at a fixed rate. That rate may vary from the price of a local call and may also vary between telephone service providers. Calls to '1800' numbers from your home phone are free. Calls from public and mobile phones may be timed and charged at a higher rate.

Disclaimer

The information contained in this publication is intended only as a guide to payments and services. It is your responsibility to decide if you wish to apply for a payment and to make an application with regard to your particular circumstances.